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Z á p i s n i c a  
zo  zasadnutia  obecného zastupiteľstva Krásnohorské Podhradie zo dňa 12.01.2023 

 

K bodu 1. Otvorenie 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Štefan Kún ktorý 

konštatoval, že sú prítomní všetci deviati poslanci obecného zastupiteľstva (Juraj Bernáth, 

Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth) a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Prítomná bola aj hlavná kontrolórka obce Ing. Ildikó 

Vámosová. 

 Následne starosta obce Štefan Kún oboznámil  prítomných poslancov s nasledovným 

návrhom programu zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

1. Otvorenie   

2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení   

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2022  

5. Návrh a voľba jednotlivých členov komisií  

6. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

7. Rôzne  

8. Interpelácia poslancov  

9. Diskusia  

10. Záver 

 

 Po prednesení návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce 

Štefan Kún vyzval poslancov o predloženie doplňujúcich návrhov k navrhnutému programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová k bodu 5. položila otázku, či sa nebude schvaľovať aj 

náplň práce jednotlivých komisií.  

 Starosta obce Štefan Kún k tejto otázke uviedol, že jednotlivé návrhy náplne práce 

komisií predloží na kontrolu hlavnej kontrolórke a až po kontrole sa jednotlivé návrhy náplne 

práce komisií predložia na schválenie obecnému zastupiteľstvu. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth navrhol, aby predsedovia jednotlivých komisií náplň práce 

najskôr prerokovali na zasadnutí komisií. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová navrhla program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

doplniť tak, že bodom 7. by bolo prerokovanie upozornenia prokurátora, ktoré bolo preberané 

na poslednom pracovnom stretnutí poslancov a body 7., 8., 9. a 10. zo starostom 

navrhnutého programu zasadnutia obecného zastupiteľstva by boli označené ako 8., 9., 10. a 

11. 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto návrhu uviedol, že k predmetnému upozorneniu 

prokurátora najprv vyžiada stanovisko od obecného právnika a následne upozornenie 

prokurátora aj so stanoviskom právnika predloží obecnému zastupiteľstvu na prerokovanie. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uvádza, že trvá na zaradení tohto bodu aj bez stanoviska 

obecného právnika. 
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 Hlavná kontrolórka Ing. Ildikó Vámosová k tomu uvádza, kým sa právnik k veci 

nevyjadrí, obecné zastupiteľstvo nevie prijať uznesenie. 

 

 Poslanec Juraj Bernáth navrhol program zasadnutia obecného zastupiteľstva doplniť 

tak, že bodom 7. by bolo zverejnenie zoznamu daňových dlžníkov v zmysle §52 zákona 

563/2009 Z. z. v znení a doplnení niektorých zákonom v znení neskorších predpisov a body 7., 

8., 9. a 10. zo starostom navrhnutého programu zasadnutia obecného zastupiteľstva by boli 

označené ako 8., 9., 10. a 11. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová opäť poukazuje na nutnosť prerokovania upozornenia 

prokurátora. Poslanci Juraj Bernáth a Ondrej Hatvanský k tomu uvádzajú, že nevedia o čom je 

reč v uvedenom upozornení prokurátora. 

 

 Starosta obce dal hlasovať o návrhu poslankyne Kataríny Prékopovej na doplnenie 

programu zasadnutia obecného zastupiteľstva tak, že bodom 7. by bolo prerokovanie 

upozornenia prokurátora, ktoré bolo preberané na poslednom pracovnom stretnutí poslancov a 

body 7., 8., 9. a 10. zo starostom navrhnutého programu zasadnutia obecného zastupiteľstva by 

boli označené ako 8., 9., 10. a 11. 

 

Hlasovanie: 

Za: 1 Katarína Prékopová 

Proti: 
5 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Ondrej 

Hatvanský, Peter Jurini, Mgr. Tibor Tóth 

Zdržali sa: 3 Daniel Freivolt, Ľudovít Gunár, Bc. Gabriela Jobbáďová 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Návrh nebol schválený. 

 

 Starosta obce dal hlasovať o návrhu poslanca Juraja Bernátha na doplnenie programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva tak, že bodom 7. by bolo zverejnenie zoznamu daňových 

dlžníkov v zmysle §52 zákona 563/2009 Z. z. v znení a doplnení niektorých zákonom v znení 

neskorších predpisov a body 7., 8., 9. a 10. zo starostom navrhnutého programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva by boli označené ako 8., 9., 10. a 11. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Návrh bol schválený. 

 

Starosta obce Štefan Kún následne dal hlasovať o nasledovné: 

 

Uznesenie č. 1/2023 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje upravený program zasadnutia obecného zastupiteľstva na deň 

12.1.2023 so začiatkom o 17,00 hod. nasledovne: 
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1. Otvorenie   

2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení   

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2022  

5. Návrh a voľba jednotlivých členov komisií  

6. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

7. Zverejnenie zoznamu daňových dlžníkov v zmysle §52 zákona 563/2009 Z. z. v znení 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

8. Rôzne  

9. Interpelácia poslancov  

10. Diskusia  

11. Záver 

  

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Katarína Prékopová 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu uviedol, že za overovateľov určuje Bc. 

Gabrielu Jobbáďovú a Petra Juriniho. Za zapisovateľa určil Mgr. Petra Szarku. Do návrhovej 

komisie odporúča Beatu Damkovú - Paliderovú, Mgr. Tibora Tótha a Ľudovíta Gunára.  Za 

predsedu návrhovej komisie odporúča Beatu Damkovú - Paliderovú. Následne starosta obce 

Štefan Kún uviedol, že od teraz bude návrhy uznesení čítať jeho zástupkyňa, poslankyňa Bc. 

Gabriela Jobbáďová. 

 

 Nakoľko poslanci k uvedenému nemali žiadne pripomienky, starosta obce Štefan Kún 

dal hlasovať o nasledovné: 

 

Uznesenie č. 2/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Beata Damková - Paliderová 

(predseda), Mgr. Tibor Tóth a Ľudovít Gunár, berie na vedomie určených overovateľov Bc. 

Gabrielu Jobbáďovú  a Petra Juriniho a určrného zapisovateľa Mgr. Petra Szarku. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení 

 

 Starosta obce Štefan Kún požiadal hlavnú kontrolórku obce Ing. Ildikó Vámosovú o 

prednesenie správy o kontrole plnenia uznesení. 

 

 Hlavná kontrolórka obce Ing. Ildikó Vámosová predniesla správu o kontrole plnenia 

uznesení, z ktorej vyplývalo, že navrhuje zrušiť uznesenia číslo 4/2022 a 12/2022 z dôvodu, že 

s nimi nebolo nič robené. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uvádza, že hlavná kontrolórka sa v svojej správe o 

kontrole plnenia uznesení nevenovala uzneseniam, ktoré neboli schválené. 

 Hlavná kontrolórka obce Ing. Ildikó Vámosová k tomu uviedla, že nechválené uznesenia 

nie sú uzneseniami. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová poukazuje na uznesenie, na základe ktorého sa 

bývalému starostovi Mgr. Petrovi Bollovi mala preplatiť nevyčerpaná dovolenka. Toto 

uznesenie nebolo schválené. Starosta obce Štefan Kún ho však nepodpísal a preto poslankyňa 

Katarína Prékopová zastávala názor, že starosta si týmto uplatnil právo veta. 

 Hlavná kontrolórka obce Ing. Ildikó Vámosová opäť zopakovala, že nechválené 

uznesenia nie sú uzneseniami, preto ich starosta nepodpisuje. V danom prípade nebolo 

schválené uznesenie o preplatení nevyčerpanej dovolenky, preto obec ani túto nevyčerpanú 

dovolenku bývalému starostovi preplatiť nemôže. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová trvá na tom, že starosta si nepodpísaním tohto 

neprijatého uznesenia uplatnil právo veta. 

 Starosta obce Štefan Kún k tomu uvádza, že žiadne právo veta si neuplatnil, vetovať 

môže iba prijaté uznesenie. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth uviedol, že obecné zastupiteľstvo nehlasovalo o schválení 

uznesenia o nepreplatení nevyčerpanej dovolenky, ale neschválilo návrh uznesenia o preplatení 

nevyčerpanej dovolenky, z toho je teda zrejmé, že nevyčerpanú dovolenku preplatiť nemožno. 

 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth k uzneseniu 4/2022, ktoré hlavná kontrolórka navrhla zrušiť 

uviedol, že cieľom prijatia tohto uznesenia bolo iba to, aby všetky organizácie, ktoré dostali od 

obce dotáciu, podali správu ako nakladali s týmito financiami. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová k tejto veci vyslovila faktickú poznámku, ktorou 

navrhla zmeniť termín platnosti tohto uznesenia. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová navrhuje, aby obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie 

nasledovného znenia: Obecné zastupiteľstvo ukladá hlavnému kontrolórovi skontrolovať 

všetky nechválené uznesenia zo zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 15.12.2022 a 

27.12.2022 a podať správu obecnému zastupiteľstvu, či sú tieto uznesenia platné, alebo nie. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth k tomuto návrhu uvádza, že hlavná kontrolórka s k tejto veci 

môže vyjadriť hneď teraz a zároveň sa žiada hlavnú kontrolórku, aby sa k veci vyjadrila. 

 Hlavná kontrolórka obce Ing. Ildikó Vámosová uvádza, že obecné zastupiteľstvo 

nepochybilo a neprijaté uznesenia nie sú uzneseniami. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová sa pýta starostu obce, kto tvorí návrhy uznesení na 

zasadnutia obecného zastupiteľstva, či to je zamestnankyňa obecného úradu, Mgr. Eva 

Szenderáková. 

 Starosta obce Štefan Kún odpovedá, že zväčša áno a dáva hlasovať o návrhu uznesenia, 

podľa návrhu poslankyne Kataríny Prékopovej nasledovného znenia: Obecné zastupiteľstvo 

ukladá hlavnému kontrolórovi skontrolovať všetky nechválené uznesenia zo zasadnutí 



5 
 

obecného zastupiteľstva zo dňa 15.12.2022 a 27.12.2022 a podať správu obecnému 

zastupiteľstvu, či sú tieto uznesenia platné, alebo nie. 

 

 Nakoľko poslanci k uvedenému nemali žiadne ďalšie pripomienky, starosta obce Štefan 

Kún dal hlasovať o nasledovné: 

 

Hlasovanie: 

Za: 1 Katarína Prékopová,  

Proti: 3 Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini 

Zdržali sa: 
5 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Mgr. Tibor Tóth 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Následne starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o nasledovné: 

 

Uznesenie č. 3/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Katarína Prékopová 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2022 

 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu uviedol, že materiál bol predložený poslancom 

na preštudovanie doma a zároveň sa pýtal poslancov, či majú k tomuto bodu nejaké 

pripomienky. Nakoľko žiaden z poslancov nemal k tomuto bodu pripomienku, starosta obce 

Štefan Kún dal hlasovať o nasledovné: 

 

Uznesenie č. 4/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

za II. polrok 2022. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Katarína Prékopová 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 5. Návrh a voľba jednotlivých členov komisií 

 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu uviedol, že náplň práce jednotlivých komisií 

ešte prejde kontrolou hlavného kontrolóra a až následne sa predloží obecnému zastupiteľstvu 

na schválenie. K tomuto žiaden z poslancov nemal pripomienku.  

 

 Starosta obce Štefan Kún následne prešiel k diskusii o jednotlivých členov komisií. 

Predniesol návrh zloženia komisie školstva a sociálnych vecí: (predseda Beata Damková-

Paliderová – schválené na ustanovujúcom zasadnutí OZ). Navrhnutí členovia: Mgr. Ladislav 

Mikula, Mgr. Agnesa Stupáková, Mgr. Peter Szarka, Mgr. Diana Krága, Robert Darvaš, 

Ľudovít Gunár. 

 

 Nakoľko poslanci k uvedenému nemali žiadne pripomienky, starosta obce Štefan Kún 

dal hlasovať o nasledovné: 

 

Uznesenie č. 5/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov komisie školstva a sociálnych vecí a to: Mgr. Ladislav 

Mikula, Mgr. Agnesa Stupáková, Mgr. Peter Szarka, Mgr. Diana Krága, Robert Darvaš, 

Ľudovít Gunár. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 Starosta obce Štefan Kún predniesol návrh zloženia komisie  pre cestovný ruch  a 

propagáciu: (predseda Katarína Prékopová – schválené na ustanovujúcom zasadnutí OZ). 

Navrhnutí členovia: Podpredseda – Mgr. Tibor Tóth, zapisovateľka – Mgr. Mariana Bollová, 

členovia Peter Jurini, Peter Kmotrik, Mário Macko, Róbert Horváth.  

 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth sa opýtal, či Mgr. Mariana Bollová je aj navrhovaná ako 

členka komisie, nakoľko z návrhu vyplýva iba to, že sa navrhuje ako zapisvateľka. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová odpovedá, že samozrejme Mgr. Mariana Bollová sa 

navrhuje za členku. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth preto prijať také uznesenie v ktorom bude Mgr. Mariana 

Bollová uvedená ako členka komisie. 

 

 Ďalšie návrhy a pripomienky už neboli a starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o:  

 

Uznesenie č. 6/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov komisie pre cestovný ruch a propagáciu a to Mgr. 

Tibor Tóth, Peter Jurini, Peter Kmotrik, Mário Macko, Róbert Horváth, Mgr. Mariana Bollová. 

Za zapisovateľa sa určuje Mgr. Mariana Bollová. 
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Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel 

Freivolt, Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor 

Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 Starosta obce Štefan Kún predniesol návrh zloženia komisie stavebnej: (predseda Juraj 

Bernáth – schválené na ustanovujúcom zasadnutí OZ). Navrhnutí členovia: Ondrej Hatvanský, 

Ing. Andrej Olexa,  Ing. Peter Bero, Tibor Bakos, Mgr. Peter Plošnica, Ing. Peter Szappanos, 

MUDr. Tibor Varga. 

 

 Nakoľko poslanci k uvedenému nemali žiadne pripomienky, starosta obce Štefan Kún 

dal hlasovať o nasledovné: 

   

Uznesenie č. 7/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov komisie stavebnej a to: Ondrej Hatvanský, Ing. Andrej 

Olexa, Tibor Bakos, Mgr. Peter Plošnica, Ing. Peter Szappanos, MUDr. Tibor Varga, Ing. Peter 

Bero. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 Starosta obce Štefan Kún predniesol návrh zloženia komisie finančnej: (predseda 

Ondrej Hatvanský – schválené na ustanovujúcom zasadnutí OZ). Navrhnutí členovia: Peter 

Jurini,  Mgr. Tibor Tóth, Bc. Gabriela Jobbáďová, Katarína Prékopová, Daniel Freivolt, Beata 

Damková - Paliderová, Ľudovít Gunár, Helena Vanyová, Emil Hatvanský. 

  

 Nakoľko poslanci k uvedenému nemali žiadne pripomienky, starosta obce Štefan Kún 

dal hlasovať o nasledovné: 

   

Uznesenie č. 8/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov komisie finančnej a to Peter Jurini,  Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Katarína Prékopová, Daniel Freivolt, Beata Damková - Paliderová, Ľudovít Gunár, 

Mgr. Tibor Tóth, Helena Vanyová, Emil Hatvanský.  
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Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 Starosta obce Štefan Kún predniesol návrh zloženia komisie rómskej: (predseda Ľudovít 

Gunár – schválené na ustanovujúcom zasadnutí OZ). Navrhnutí členovia: Peter Jurini, Monika 

Krištofová, Zoltán Horváth, Róbert Horváth, Ladislav Darvaš, Mária Darvašová a Mgr. 

Ladislav Mikula.  

 

 Nakoľko poslanci k uvedenému nemali žiadne pripomienky, starosta obce Štefan Kún 

dal hlasovať o nasledovné: 

   

Uznesenie č. 9/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov komisie rómskej a to Peter Jurini, Monika Krištofová, 

Zoltán Horváth, Róbert Horváth, Ladislav Darvaš, Mária Darvašová a Mgr. Ladislav Mikula.

  

Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 Starosta obce Štefan Kún predniesol návrh zloženia komisie pre kultúru a šport: 

(predseda Bc. Gabriela Jobbáďová – schválené na ustanovujúcom zasadnutí OZ). Navrhnutí 

členovia: Daniel Freivolt, Beata Damková - Paliderová, Mgr. Stanislava Zánová, Ladislav 

Jobbáď, Norbert Lükő, Jozef Lehotský, Lea Kún Mosná.  

 

 Nakoľko poslanci k uvedenému nemali žiadne pripomienky, starosta obce Štefan Kún 

dal hlasovať o nasledovné: 

   

Uznesenie č. 10/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov komisie pre kultúru a šport a to Daniel Freivolt, Beata 

Damková - Paliderová, Mgr. Stanislava Zánová, Ladislav Jobbáď, Norbert Lükő, Jozef 

Lehotský, Lea Kún Mosná.  
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Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová sa pýtala starostu obce, či bude predložený nový 

rokovací poriadok komisií, resp. prijatie dodatku k aktuálnemu rokovaciemu poriadku komisií, 

či sa to stihne pripraviť na obecnom úrade do ďalšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 Starosta obce Štefan Kún odpovedal, že sa to dá stihnúť. 

 

K bodu 6. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu uviedol, že na osobu hlavného kontrolóra už 

padlo veľa urážok a vyprosí si, aby na sociálnych sieťach padali urážky na hlavného kontrolóra. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová sa pýtala starostu obce, či sa ohradzuje voči jej 

vyjadreniam na sociálnej sieti. 

 Starosta obce Štefan Kún odpovedal, že sa vyjadruje všeobecne. 

 

 Poslanec, Mgr. Tibor Tóth sa opýtal hlavnej kontrolórky, či hlavný kontrolór potrebuje 

na výkon funkcie hlavného kontrolóra nejaký certifikát. 

 Hlavná kontrolórka, Ing. Ildikó Vámosová odpovedala, že v zmysle zákona o obecnom 

zriadení hlavný kontrolór musí mať minimálne úplné stredoškolské vzdelanie s maturitou, 

žiadny certifikát sa nevyžaduje. 

 

 Poslanec, Mgr. Tibor Tóth sa opýtal hlavnej kontrolórky, kto kontroluje hlavného 

kontrolóra a či sa hlavný kontrolór dá odvolať. 

 Hlavná kontrolórka, Ing. Ildikó Vámosová odpovedala, že hlavného kontrolóra priamo 

nekontroluje nikto, vyšší stupeň kontroly vykonáva Najvyšší kontrolný úrad. Hlavný kontrolór 

sa v prípade nespokojnosti dá odvolať nadpolovičnou väčšinou poslancov. 

 

 Poslankyňa Bc. Gabriela Jobbáďová sa opýtala hlavnej kontrolórky Ing. Ildikó 

Vámosovej, či sa o post hlavného kontrolóra v našej obci bude uchádzať aj naďalej. 

 Hlavná kontrolórka, Ing. Ildikó Vámosová odpovedala, že ďakuje, ale o túto funkciu sa 

už v obci Krásnohorské Podhradie uchádzať nebude z dôvodu, že pre niekoho je toxickým 

človekom. 

 

 Následne starosta obce Štefan Kún uviedol, že ak už k tejto veci nikto nemá 

pripomienky, dáva hlasovať o nasledovné: 
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Uznesenie č.  11/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Krásnohorskom Podhradí uznesením č. 11/2023 zo dňa  12.1.2023 

 

Vyhlasuje 

v zmysle § 18a ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení a doplnení 

niektorých zákonov znení neskorších predpisov  06.03.2023 za deň konania voľby hlavného 

kontrolóra Obce Krásnohorské Podhradie na 0,25 úväzok (10 hodín týždenne)  na zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Krásnohorskom Podhradí, 

 

Určuje 

požiadavky, ktoré musí spĺňať kandidát na funkciu hlavného kontrolóra:  

 

Kvalifikačné predpoklady  

- ukončené minimálne úplné stredoškolské vzdelanie,  

- vítané je ukončené vysokoškolské vzdelanie II. stupňa právnického smeru 

- vítané je ukončené vysokoškolské vzdelanie II. stupňa ekonomického smeru 

- vítaná je znalosť maďarského jazyka 

 

Náležitosti prihlášky, ktoré musí obsahovať: 

- meno, priezvisko, titul, dátum narodenia, bydlisko, kontaktný údaj (mail, telefón) 

- písomný súhlas uchádzača na spracovanie osobných údajov v zmysle Zákona č. 18/2018 

Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov na účely 

vykonania voľby hlavného kontrolóra,  

- údaj o dosiahnutom najvyššom vzdelaní s úradne overenou fotokópiou príslušného 

dokladu o dosiahnutom vzdelaní, resp. iné doklady o ďalšom vzdelávaní  

- profesijný životopis s prehľadom doterajšej pracovnej praxe s uvedením pracovnej 

pozície 

- výpis z registra trestov nie starší ako 3 mesiace  

 

Termín doručenia prihlášky:    17.2.2023 do 12,00 hod.  

poštou alebo osobne v zalepenej obálke s označením: „Voľba hlavného kontrolóra – neotvárať“  

na adresu:       

Obec  Krásnohorské Podhradie  

Hradná 156 

049 41 Krásnohorské Podhradie  

 

Každý kandidát má právo v deň konania voľby hlavného kontrolóra na vystúpenie na zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Krásnohorskom Podhradí v časovom rozsahu maximálne 5 minút. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 7.  Zverejnenie zoznamu daňových dlžníkov v zmysle §52 zákona 563/2009 Z. z. v 

znení a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

 Poslanec Juraj Bernáth k tomuto bodu opýtal, ako je realizovateľné zverejnenie 

daňových dlžníkov, nakoľko sa jedná o rozsiahly dokument, ktorý sa asi na úradnú tabuľu 

nezmestí. 

 Starosta obce Štefan Kún k tomu uviedol, že rozsiahle materiály zvykli byť uložené pre 

účely zverejnenia v knižnici.  

 

Iné pripomienky k tomuto bodu neboli a starosta obce Štefan Kún dal hlasovať 

o nasledovné: 

 

Uznesenie č.  12/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zverejnenie zoznamu daňových dlžníkov v zmysle §52 zákona 

563/2009 Z. z. v znení a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na webovej 

stránke obce a na mieste obvyklom. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, 

Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Ľudovít Gunár 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 Po prijatí uznesenia sa prihlásil občan prítomný na zasadnutí obecného zastupiteľstva 

s otázkou, akú celkovú výšku predstavujú tieto dlhy. 

 Starosta obce Štefan Kún na túto otázku občana odpovedal, že okolo 100 000€. 

 

K bodu 8.  Rôzne 

 

 Starosta obce Štefan Kún uviedol, že v tomto bode chce predložiť návrh na zloženie 

redakčnej rady obecného periodika Život pod hradom v nasledovnom zložení: 

 

Katarína Prékopová - šéfredaktor  

Prékop Ivett - redaktor, prekladateľ, fotograf 

Jessica Freivoltová - fotograf, grafik. 

 

  Zároveň starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu otvoril rozpravu v ktorej poslanec 

Mgr. Tibor Tóth položil otázku, či Mgr. Ladislav Molnár nechce opätovne pôsobiť v redakčnej 

rade obecného periodika Život pod hradom. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že Mgr. Ladislava Molnára v tejto veci 

oslovila, ale ten sa vyjadril, že už nemá chuť vrátiť sa do redakčnej rady obecného periodika 

Život pod hradom. 

  

Poslanec Juraj Bernáth sa opýtal, či nebol oslovený aj niekto iný ako člen redakčnej 

rady obecného periodika Život pod hradom. 
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Starosta obce Štefan Kún uviedol, že redakčná rada obecného periodika Život pod 

hradom sa kedykoľvek dá doplniť, ak niekto prejaví záujem byť jej členom. 

Poslanec Mgr. Tibor Tóth položil otázku, kto rozhoduje o tom, ktorý článok sa v  

obecnom periodiku Život pod hradom uverejní. 

Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že štatutár vydavateľa, teda starosta obce. 

 

Iné pripomienky k tomuto bodu neboli a starosta obce Štefan Kún dal hlasovať 

o nasledovné: 

 

Uznesenie č.  13/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zloženie redakčnej rady obecného periodika Život pod 

hradom a to: Katarína Prékopová - šéfredaktor, Prékop Ivett - redaktor, prekladateľ, fotograf, 

Jessica Freivoltová - fotograf, grafik. 

 

Poznámka: 

Pred hlasovaním poslanec Mgr. Tibor Tóth gestom ukázal, že ide fajčiť a opustil rokovaciu 

miestnosť. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 1 Mgr. Tibor Tóth 

Uznesenie bolo schválené.  

 

 Poslanec Ľudovít Gunár navrhol, aby sa poslanci obecného zastupiteľstva štyrikrát 

rožne zúčastnili výjazdu do terénu rómskej osady v obci.  

 

Poznámka: 

Poslanec Mgr. Tibor Tóth sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

  

 Nakoľko poslanci s uvedeným návrhom súhlasili a nemali žiadne pripomienky, starosta 

obce Štefan Kún dal hlasovať o nasledovné: 

  

Uznesenie č.  13/2023 

Obecné zastupiteľstvo raz štvrťročne vykoná miestne zisťovanie v rómskej osade obce 

Krásnohorské Podhradie za účelom monitoringu aktuálnych problémov. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

9 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Daniel Freivolt, 

Ľudovít Gunár, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, 

Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0  

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 9.  Interpelácia poslancov 

 

 Poslanec Juraj Bernáth vystúpil s otázkou na poslankyňu Katarínu Prékopovú a starostu 

obce Štefana Kúna, že vo svojom volebnom programe mali uvedené, že chcú odpolitizovať 

obecné periodikum, ako to chcú docieliť, ak je šéfredaktorom poslankyňa obecného 

zastupiteľstva Katarína Prékopová. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že jej stále ide o odpolitizovanie obecného 

periodika, preto je členkou redakčnej rady, kde chce na odpolitizovaní pracovať. V minulosti 

exstarosta určoval, aké články sa v novinách budú zverejňovať, čo bolo nepredstaviteľné. 

  Poslanec Juraj Bernáth sa opýtal poslankyne Kataríny Prékopovej, že ak v minulosti 

určoval obsah novín pán Bollo, či ho teraz chce určovať ona. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že ako šéfredaktorka bude zodpovedná za 

obsah článkov, ktoré samozrejme odsúhlasí starosta. 

 Starosta obce Štefan Kún uviedol, že on vo volebnom programe nemal žiadne sľuby 

a teda ani sľub o odpolitizovaní obecného periodika.  

 Poslanec Juraj Bernáth uviedol, že to mal v programe asi pre ôsmimi rokmi. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth sa pýtal starostu obce, prečo zveril obecné periodikum 

Kataríne Prékopovej, keď tvrdí, že na sociálnych sieťach publikuje očierňujúce vyjadrenia. 

 Starosta obce Štefan Kún odpovedal, že dal jej šancu realizovať sa, nakoľko je 

iniciatívna. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že si je plne vedomá novinárskej etiky, ktorá 

neumožňuje v článkoch publikovať vlastné vyjadrenia a názory, to chce aj dodržiavať. 

 

 Poslankyňa Beata Damková - Paliderová položila otázku, kto spravuje stránku Život 

pod hradom na sociálnej sieti Facebook. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že ju spravuje ona a dá k nej prístup aj ďalším 

ľudom. Vyjadrila sa, že ju vytvorila vtedy, keď exstarosta Mgr. Peter Bollo zhabal obecné 

noviny a nechcel ich vydať, tak mala za potrebu zverejniť ich obsah, aby nevyšiel nazmar. 

 Poslanec Juraj Bernáth poukázal, že už je vytvorená stránka obce na sociálnej sieti 

Facebook. 

 

 Starosta obce Štefan Kún oznámil poslancom, že začal jednania o zmene webovej 

stránky obce, nakoľko aktuálna webstránka obce už roky nebola upravovaná a preto chce 

zabezpečiť jej náležitý stav a obsah ako aj moderný vzhľad a prehľadnosť. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová položila starostovi obce otázku aký je výsledok 

jednania s predstaviteľmi spoločnosti Brantner Gemer. 

 Starosta obce Štefan Kún uviedol, že jednal s riaditeľom uvedenej spoločnosti zatiaľ iba 

o tom, že bude realizované verejné obstarávanie na zber odpadu v obci. Ďalej sa vyjadril, že 

chce zlepšiť problematiku riešenia odpadového hospodárstva v obci. Poukazoval na to, že má 

dôjsť k zvýšeniu cien za odvoz a likvidáciu odpadu. Od spoločnosti Brantner Gemer mu bolo 

oznámené, že by uvítali výzvu s kontraktom na štyri roky. Starosta obce Štefan Kún ďalej 

uviedol, že s riešením odpadu mu pomáhajú dvaja páni, chce aby bola vykonávaná kontrola 

hmotnosti odvezeného odpadu, nakoľko faktúry za mesiace november a december 2022 boli 

značne vysoké. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth sa pýtal v akom stave je zriadenie elektrickej prípojky na 

zbernom dvore, aby bolo možné sprevádzkovať váhu za účelom kontroly hmotnosti 

odvezeného odpadu. 
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 Starosta obce Štefan Kún uviedol, že vo veci zriadenia elektrickej prípojky na zbernom 

dvore bola už v minulosti oslovená firma SzTEL, ktorá ešte nezaslala cenovú ponuku. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth navrhol v tejto veci osloviť aj iné firmy a poslankyňa Katarína 

Prékopová navrhla osloviť aj spoločnosť VSE. 

 

 Poslanec Peter Jurini položil otázku: „Čo s kempingom?“ Poslanec Mgr. Tibor Tóth na 

to uviedol: „Nekúpiš ho.“ 

 

 Poslanec Peter Jurini uviedol, že je potrebné riešiť aj budovu klubu dôchodcov. Vie 

navrhnúť viacero riešení, poukazuje na nutnosť vyhotovenia projektu za týmto účelom a zisťuje 

aj to koľko finančných prostriedkov na to bude potrebných, aby sa s tým mohlo rátať pri tvorbe 

rozpočtu. 

 

 Starosta obce Štefan Kún informoval poslancov, že je rozbehnutý projekt zateplenia 

a obnovy budovy obecného úradu, kde okrem zateplenia má byť realizovaná aj výmena 

radiátorov, výmena elektroinštalácie a úprava interiéru. Schválený finančný balík na tento 

projekt je však o 22 000€ nižší ako to malo pôvodne byť, preto bude musieť o tom rokovať so 

zhotoviteľom. 

 

 Poslanec Peter Jurini poukázal na nutnosť výrezu suchého smreku na Lipovej ulici, 

nakoľko hrozí jeho pád počas veterného počasia, čo môže spôsobiť škody na zdraví a majetku.

  

 Starosta obce Štefan Kún k tomu uviedol, že podobnú rizikovú situáciu eviduje aj pri 

kempingu, kde potok podmyl korene stromu a na výrub stromov je potrebné vybaviť povolenie. 

 

 Poslanec Ľudovít Gunár sa pýtal v akom stave je realizácia asfaltovania vstupu do 

rómskej osady zo strany od Pačanskej cesty. 

 Starosta obce Štefan Kún k tomu uviedol, že asi do pól roka by to malo byť vyriešené. 

  

K bodu 10.  Diskusia 

 

 Po otvorení diskusie zo strany starostu obce Štefana Kúna sa o slovo prihlásil občan, 

ktorý  poukázal na problémy s čističkou odpadových vôd a položil otázku, či by nebolo lepšie 

vianočné osvetlenie ponechať nainštalované celoročne, aby sa nemuseli stále vynakladať 

financie na osadenie a demontáž. 

 Starosta obce Štefan Kún občanovi odpovedal, že osvetlenie je nutné vždy demontovať, 

nakoľko by vplyvom počasia došlo k jeho zničeniu. Čo sa týka čističky odpadových vôd, 

uviedol, že túto problematiku už rieši so spoločnosťou VVS, ktorá ju má v správe. 

 

 Ďalší občan vo svojom vystúpení poukázal na skutočnosť, že už päť rokov je čistička 

odpadových vôd nefunkčná a splašky ňou len prechádzajú. VVS podľa jeho vyjadrenia do 

čističky odpadových vôd vôbec neinvestuje a neinvestuje ani do údržby budovy, iba vyberá 

poplatky za stočné. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová v tejto súvislosti položila otázku, či by na najbližšie 

zasadnutie obecného zastupiteľstva nemohla byť pozvaná riaditeľka VVS, závodu Rožňava. 

 Starosta obce Štefan Kún na to uviedol, že v tom nevidí problém. 
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K bodu 11. Záver 

 

        Starosta obce sa po prerokovaní všetkých bodov programu, poďakoval prítomným za 

účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré následne ukončil. 

 

 

 

 
                                                                                 Štefan Kún 

                                       starosta obce 

 

Trvanie rokovania Obecného zastupiteľstva od 17:00 do 19:20 hod. 

 

Overovatelia : 

Bc. Gabriela Jobbáďová 

 

 Peter Jurini 

 

Zapisovateľ: 

Mgr. Peter Szarka 


